
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 9. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 409
Vil ministeren kommentere KL’s socialudvalgsformands debatindlæg i Altinget den 7.
marts 2021, bragt under overskriften ”KL: Kritik af BPA-ordning bør rettes mod Folke-
tinget, ikke os”, og vil ministeren i den forbindelse tilkendegive, om det forudsætter
regelændringer, hvis borgere, der er tilkendt en BPA ordning, skal kunne medtage deres
handicaphjælper ved indlæggelse på sygehus, og om det kræver regelændringer, hvis
handicaphjælpere skal kunne løse opgaver, jf. sundhedsloven, således som det fremgår
af udvalgsformandens debatindlæg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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